



HONG KONG 香港法律翻譯有限公司
LEGAL TRANSLATION



**LEGAL TRANSLATION
AT ITS BEST**

法律翻譯 業界翹楚

Hong Kong Legal Translation (HKLT) is dedicated to providing comprehensive language services to the legal and financial sectors. Founded by a team of dynamic professionals with years of experience in legal translation, HKLT delivers top-notch language solutions at affordable prices.

A key driving force of HKLT is an unyielding commitment to quick turnaround time without compromising translation quality and integrity. We boast a growing client base from across the world and a track record of professional excellence as we rise to the challenge of the ever-evolving legal translation industry.

香港法律翻譯有限公司 (HKLT) 致力為法律、金融界提供全面語言服務。HKLT 由一隊幹勁十足的團隊創立，各具多年法律翻譯經驗，以合理價格提供一流語言方案。

HKLT 矢志迅速辦妥翻譯任務，同時信、達、雅兼備。法律翻譯行業不斷演變，令業內公司備受考驗，但 HKLT 無懼變遷，秉持信念前行，使來自世界各地的客戶日增，並繼往開來，延續一貫的優秀專業服務。



SERVICES 服務

HKLT also provides various levels of service required for legalizing translation works, depending on the nature of the documents and the particular purposes they serve. We offer cost-competitive certified translation packages that enhance a document's legal authority and standing. Our professional services include:

HKLT 亦就認證翻譯工作提供不同層面的服務。因應文件性質及特定用途，我們提供實惠的經認證翻譯方案，以提升文件的法律效力及地位。HKLT 的專業服務包括：

Multilingual translations:
多國語言翻譯：

Court summons
法庭傳票
Contracts
合約
Insurance claims
保險索償書

Certified translation services:
經認證翻譯服務：

Sworn translation
宣誓翻譯
Declaration
聲明
Apostille
加簽
Notarized translations
公證翻譯

Document review
審稿

Interpretation
傳譯

Transcription
謄寫

HKLT is part of the INTLINGO Group, an alliance of four member companies with operations in mainland China and Hong Kong, each with unique strengths and extensive experiences in specialized areas of language service to generate competitive advantages in cost and quality for the benefit of clients.

Please contact us for all your language enquiries. The professional help you need is just one call away.

HKLT 為國際語文控股有限公司 (INTLINGO 集團) 旗下公司。集團旗下包括四間翻譯公司，在中國內地及香港設有多個辦事處，在專業語文服務領域各具所長，而且經驗豐富，無論在成本及質素上均擁有競爭優勢，惠及客戶。

如有任何關於語文服務的查詢，歡迎與我們聯絡。我們的專業團隊樂意隨時為您效勞。

 **HONG KONG** 香港法律翻譯有限公司
LEGAL TRANSLATION

 852-2370 2038

 852-2370 2579

 cs@hklegaltranslation.com

 www.intLingogroup.com

 Unit 307, 3/F, Global Gateway Tower,
63 Wing Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong
香港九龍長沙灣永康街63號Global Gateway Tower三樓307室